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Informācija par publisko apspriešanu: 

 Ierosinātājs: SIA “Pillar Architekten”. 

 Ieceres adrese, kadastra Nr.: Rīgā, Hanzas ielā 16A (18. grupa, 2028. grunts). 

 Publiskās apspriešanas norises laiks: 23.08.2016. – 05.09.2016. 

Publiskā apspriešana rīkota, pamatojoties uz Rīgas domes Apstādījumu saglabāšanas 

komisijas 19.09.2016. lēmumu Nr. 38, 1.2.1. §. 

Koku ciršanas mērķis: “Noliktavas pārbūve par multifunkcionālu ēku”. 

 

Plānoto cērtamo koku apraksts 

N. 

p.k. 

Koka sugas 

koeficients 

Koka 

suga 

Koka 

diametrs cm 

Koku 

skaits 

Koka 

atrašanās 

vieta 

Koka 

dekoratīvā 

vērtība 

1. 2 Liepa 41, 51 2 
Skanstes 

apkaime 
Vērtīga 

 

Publiskās apspriešanas rezultātu apkopojums 

1. Saņemtas aptaujas lapas/iesniegumi/vēstules Skaits kopā 

 1.1.aptaujas lapas 1 

 1.2.iesniegumi - 

2. Iesniegtie viedokļi par koka/-u ciršanas ieceri : - 

 2.1.iedzīvotāji, kas dzīvo tiešās ieceres apkaimes tuvumā - 

 atbalsta - 

 daļēji atbalsta - 

 noraida - 

 cits viedoklis - 

 2.2.iedzīvotāji no dažādām Rīgas apkaimēm /Latvijas novadiem 1 

 atbalsta: 
 konkrētās ēkas pārbūve būtu kaut kas jauns un neredzēts Rīgas pilsētvidē, it 

sevišķi konkrētajā rajonā. Vienmēr prieks skatīties, ka tiek atjaunotas senas 

ēkas, ar interesi gaidu pārbūves rezultātu. 

1 

 daļēji atbalsta - 

 noraida - 

 cits viedoklis - 

3. Izteiktie viedokļi par koku ciršanas ieceres realizācijas ietekmi 

uz apkārtējo māju vides ainavisko un ekoloģisko vērtību 
1 



 2 

 3.1.iedzīvotāji, kas dzīvo tiešās ieceres apkaimes tuvumā - 

 pozitīvi ietekmēs - 

 negatīvi ietekmēs - 

 neietekmēs - 

 cits viedoklis - 

 3.2.iedzīvotāji no dažādām Rīgas apkaimēm /Latvijas novadiem 1 

 pozitīvi ietekmēs: 
 ieceres realizācija noteikti ietekmēs pozitīvi, jo senas un neizmantotas ēkas 

pārbūve ir labākais risinājums, kas varētu būt. Pozitīvi, ka šādai noliktavai 

tiek dota iespēja “dzīvot”, nevis stāvēt pamestai un neizmantotai, kā 

daudzas citas ēkas Rīgas pilsētā. 

1 

 negatīvi ietekmēs - 

 neietekmēs - 

 cits viedoklis - 
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